
 

Referat fra generalforsamlingen i Herre Senior den 2. november 2018 

 

1. Valg af Dirigent 

Poul Guldberg Hansen blev valgt til dirigent. 

2. Formandens beretning. 

Formanden startede med at byde de nye medlemmer velkomne i klubben – 

Thorkild, Gerd, Preben og Niels 

Herudover blev bl.a. banen rost for den fine stand, den har præsenteret sig i i 

sommer. Formanden udtrykte glæde over at flere nu er begyndt at spille ni 

huller. Spil til ni huller giver mulighed for at flere kan være med fredag 

morgen, og deltage i det sociale samvær i klubben. I den forbindelse 

fremhævede formanden at klubbens vigtigste formål er, at skabe rammerne, 

så flest mulig af vore medlemmer kan forblive aktive længst muligt. 

Formanden fremhævede at der kommer nye regler på 1. januar 2019, som 

bl.a. har til formål at fremme spillet 

Afslutningsvis rettede formanden en stor tak til vores sponsor LM Transport, 

som med deres økonomiske bidrag til klubben, er med til at skabe den gode 

økonomi, vi har i klubben.  

3. Kassereren aflægger regnskab 

Albert gennemgik regnskab for 2018 og budget for 2019. Regnskabet blev 

godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent/matchfee for det kommende år. 

Kontingent og matchfee forbliver uændret. 

5. Fastsættelse af medlemstal 

Det maksimale medlemstal vil fortsat være 44 



6. Fastsættelse af maksimal handicap 

Der vil fortsat være et maksimalt handicap på 36 i klubben. Dog kan 

bestyrelsen dispensere i særlige tilfælde. 

7. Indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelsen 

Der var ingen forslag fra medlemmerne. Bestyrelsen fremsatte et forslag om 

at droppe Club 1 – medlemskab, for i stedet at lade klubbens udflugter gå til 

lokale baner.  

Forslaget blev godkendt, med den bemærkning at spørgsmålet tages op igen, 

såfremt en evt. udvidelse af klubber i Club 1 – regi, skulle vise sig at ændre på 

situationen.  

8. Valg til bestyrelsen  for 2 år. På valg er Albert Christiansen og Jørgen Møller 

Gejl (Albert modtager ikke genvalg, Jørgen modtager genvalg). 

Jørgen Møller Gejl blev genvalgt. I stedet for Albert blev Niels Beck valgt til 

bestyrelsen. 

9. Valg af 1‐2 suppleanter for 1 år 

Poul Guldberg Hansen blev genvalgt. 

10. Valg til revisor for 1 år 

Willi Boch blev genvalgt. 

11. Eventuelt 

Ingen bemærkninger 


